
Ali Dvořáčková  

1. Ako by ste sa predstavili so 

svojou tvorbou čitateľom, ktorí 

ešte nečítali Vaše knihy?  

Moja tvorba (či už knižná, alebo 

blogerska) je určená hlavne ženám - 

matkám. Prvá kniha je síce trochu 

mystériózna a fantasy, no i tak sa snažím 

venovať témam, ktoré nás trápia. Či už v 

práci, alebo v súkromnom živote. Keďže 

však nechcem, aby tieto témy vyzneli 

veľmi vážne, toho máme všade dosť, 

snažím sa do každej svojej tvorby 

pridávať aj trochu humoru. Rada by som, 

aby sa moji čitatelia pri čítaní aj zabávali aj 

pousmiali. A sem tam aj poplakali. 

2. Čo Vás motivuje pri písaní 

príbehov?  

Život sám. Pracujem v kníhkupectve kde 

za mnou chodí množstvo ľudí a nie raz sa mi aj vyspovedajú zo svojich životov. Rada tieto 

príbehy počúvam, zapisujem si ich a potom ich zapasujem do svojich kníh a článkov. Príbehy sú 

všade navôkol, stačí sa len dobre pozerať a počúvať. Ale aby som pravdu povedala, mám aj živé 

sny, takže množstvo námetov získavam aj zo svojich živých snov. A potom chcem, aby si tieto 

príbehy prečítali aj iní, hlavne keď si myslím, že by boli zaujímavé aj pre ne. 

3. Ako vnímate čas, v ktorom žijeme? Zmenilo sa tým niečo vo Vašej 

profesii autora/autorky?  

Vzhľadom na to, že som si knihu vydala, propagovala a expedovala sama, veľmi som tieto 

opatrenia ako autorka nezažila (teda až na to, že si niektorí čitatelia, žijúci mimo SK nemohli ešte 

svoje objednané výtlačky vyzdvihnúť). Skôr som to všetko vnímala negatívne z pohľadu 

predavačky kníh. Tržby klesli a vidím ako množstvo vydavateľstiev aj malých kníhkupectiev 

bojuje o prežitie. Knihy, ktoré vďaka internetu skoro padli do zabudnutia a dlho bojovali o svoje 

opätovné miesto medzi ľuďmi, zas stratili na dôležitosti. Čo je škoda, pretože nič nedokáže tak 

preliečiť a pomôcť ustráchanej duši ako dobrá kniha, Ale snažím sa myslieť pozitívne a verím, že 

sa to zas opäť všetko vráti do normálu a knižný trh sa z toho dostane. Musím tak myslieť, na 

Slovensku máme mnoho kvalitných autorov a mnoho príbehov, ktoré si chcú nájsť svojich 

čitateľov. Bola by škoda, ak by tieto príbehy zapadli prachom. 

4. Máte nejaké sny, ktoré by ste chceli dosiahnuť na literárnom poli? 

Určite. Rada by som, aby moje knihy vyšli cez vydavateľstvá a dostali sa aj na pulty 

kníhkupectiev, aby sa dostali k čo najväčšiemu počtu čitateľov. Momentálne sa snažím dopísať 

druhý román, s ktorým snáď budem mať väčšie šťastie. 


